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En época oportuna se dona cumplí ment- á la condició que 'ns 
imposá 1' Excm. Sr. Ministre de la Guerra al concedimos 1' any Í903 
la pólvora per los canons pedrífachs deis nostres socis, ó sigui donarli 
compte deis resultáis observáis en els disparos de dits canons en temps 
de tempesta. 

Al cumplir 1' expressada condició, aprofitá la Junta 1' ocasió pera 
demanarli novament pólvora destinada á salvas pe '1 mateix objecte, y 
aixís poder prosseguir las provas que no habían pogut obtenirse durant 
1' any anterior d' una manera concreta y evident, per no tiaverho 
permés el recorregut de las pedregadas caygudas en nostra comarca 
en 1' any 1902. 

Tampoch recaygué contesta satisfactoria en aquesta nova petició; 
el ministre ja no era el mateix, y aixís com el general Weyler demos-
trá teñir gran interés en fomentar la mare de las industrias, la Agri
cultura, el séu successor demostrá ser partidari de gastar tota la pól
vora retirada del servey balistich pera íer salvas. 

En defensa de la riquesa forestal acudí la nostra Cámara á últims 
del any passat, cridant la atenció del Excm. Sr. Ministre d' Hisenda per 
medi d' una rahonada Exposició respecte á lo iujust y poch equitatiu 
que resultaría si 's poses en planta el nou projecte del ministre, en 
virtut del qual quedarían gravadas ab una contribució industrial las 
serras mecánicas que mogudas per aygua ó per altres medis instales-
sin els propietaris de boscos, al sol efecte de suplir ab economía de 
temps y de diners á las serras á má. Molt íora deis temps moderns es 
la pretensió del Gobern, puig que las corrents actuáis son de donar 
facilitats al agricultor pera, adoptar la maquinaria en quants trevalls 
sigui possible, á fí de poder Uuytar ab els próductes d' altres paissos 
tant en perfecció com en economía, ó quant menos, pera soportar la 
seva concurrencia. Esde esperar que la nostra demanda será tinguda en 
compte, y que '1 Ministre d' Hisenda no voldrá crear un noti impost 
que ab el nom d' industrial pesi demunt de i ' Agricultura. 

Tant bon punt s' entera aquesta Junta de las gestións que feyan 
els farinaires cataláns pera conseguir del Gobern las admisións tempo-
rals de blat, se cursa un telegrama al Ministre del ram, participantli 
que millor que las admisións temperáis, creya aquesta Cámara que 
responía igualment ais desitjos deis farinaires y salvava els interessos 
deis culliters de blat, las primas d' exportació. 

Mes tart, y ab motiu de 1' increment que prengué la campanya deis 
fabricants de fariña, 1' Institut Agrícol Cátala de Sant Isidro feu un 
detingut estudi de la qüestió, proposant al Gobern la creació de bonos 
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